
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 2. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 14
Om udbud af statens advokatarbejde.

Spørgsmål 2
Vil ministeren redegøre for fremdriften i etableringen af en ny aftale mellem
Staten og Kammeradvokaten og ligeledes redegøre for, om bl.a. omtalen i
dagbladet Politikken af diverse salærafregninger fra Kammeradvokatens side
har fået de rekvirerende myndigheder til i højere omfang at foretage en kritisk
gennemgang af afregningerne til sikring af, dels at salæret er "sædvanligt",
dels at der i det oplyste salær er taget højde for den i aftalen omtalte rabat på
33 %?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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